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Onderwerp:       Laatste begrotingswijziging 2018 

 

Advies commissie M&F: 

De Voordracht Laatste begrotingswijziging 2018 als hamerstuk wordt doorgeleid naar PS van 12 

november 2018. 

 

Uittreksel van het concept-verslag M&F 15-10-2018: 

 

7a. Laatste begrotingswijziging 2018 

 

De heer Van Straaten (VVD) vindt het fijn dat na een meevaller van 8,5 miljoen euro in de Zomernota nu 

ook een budgetneutrale mutatie van 2,9 miljoen euro als meevaller kan worden gemeld. Daarmee is het 

volledige gat van 10,1 miljoen euro, dat na de jaarstukken ontstond, gedicht. De VVD kan instemmen met 

de voorliggende begrotingswijziging en de besluiten met betrekking tot de reserves. 

 

De heer Heijnen (CDA) constateert dat er wederom een overschot is. Het lukt de provincie maar niet om 

doelen te behalen in het begrotingsjaar en het geld tot besteding te laten komen. Dit is inmiddels een 

structureel probleem. Het CDA blijft daarop hameren en vraagt bij herhaling wat wordt gedaan om dit 

probleem te voorkomen. 

Over de inrichting van nieuwe reserves meldt spreker dat de CDA-fractie akkoord gaat met de reserves 

‘Investering kunstwerken’ en ‘Investering havenprotectie’. 

 

De heer Leever (ONH) begrijpt dat deze laatste begrotingswijziging nog eenmaal in het oude jasje met 

ontoegankelijke budgettabellen voorligt. Tot tevredenheid wordt het saldo van de begroting 2018 wordt 

door deze wijziging 2,9 miljoen euro.  

In de verschillende programma’s is sprake van veel variatie in de aanpassingen. Doorgaans betreft het 

kleine aanpassingen. Het programma Water kent een grote aanpassing van 47% (9,9 miljoen euro) naar 

5,2 miljoen euro. Een wijziging van 4,6 miljoen euro. In Programma Groen omvat de wijziging 19%. Wat is 

de oorzaak van deze grote aanpassingen van de programma’s Water en Groen? 

ONH heeft verder geen opmerkingen. 

 

De voorzitter constateert dat de nodige technische vragen worden gesteld. Het is de bedoeling dat 

technische vragen vooraf worden gesteld. 

 

Mevrouw De Meij (50PLUS) noemt de meevaller positief. Het is wel vervelend dat reserves steeds worden 

doorgeschoven. Wat kan worden gedaan om dit in het vervolg te voorkomen? Op pagina 2 staat dat 3,6 

miljoen euro wordt doorgeschoven naar 2019: Zijn de betreffende innovatieve projecten al bepaald? 

50PLUS kan instemmen met de begrotingswijziging. 
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De heer Den Uyl (PvdA) vindt het doorschuiven van 7 miljoen euro op een begroting van honderden 

miljoenen euro’s een mineur probleem. Het is meer een uiting van flexibiliteit dan van het probleem. 

 

De heer Hoogervorst (SP) is benieuwd naar de effecten van de Septembercirculaire. 

 

De heer Van Hooff (PVV) vindt het positief saldo van 2,9 miljoen euro een goede zaak. Het betreft een 

technische wijziging. Wat de PVV betreft kan de voordracht als hamerstuk worden doorgeleid. 

 

De heer Klein (CU-SGP) is benieuwd waarom middelen met betrekking tot de participatiewet niet tot 

besteding komen. 

 

De heer Yurdakul (D66) vertelt dat de voordracht een hamerstuk mag zijn. Eerder is afgesproken dat 

begrotingswijzigingen frequenter zouden moeten plaatsvinden om bij jaarrekening een groot verschil ten 

opzichte van de begroting te voorkomen. Gedeputeerde Staten voldoen hiermee aan die wens en aan de 

aanbeveling van de accountant. 

 

Gedeputeerde Loggen zegt toe dat een schriftelijk antwoord volgt op de vraag van de heer Klein over 

participatiemiddelen. 

 

Gedeputeerde Post doet dezelfde toezegging betreffende de vraag van de heer Hoogervorst over de 

septembercirculaire. Een schriftelijk antwoord volgt. 

De opmerking van de heer Den Uyl is een antwoord op een deel van de vraag van de heer Heijnen. Er 

treden altijd wijzigingen op. Een afwijking van 3 miljoen euro is in absolute termen heel veel geld, maar 

op een begroting van 600 miljoen is het best een prestatie dat er een dergelijk kleine afwijking van 0,5% 

is. De toelichting op de vraag waarom er een afwijking is, staat in deze begrotingswijziging. De provincie 

heeft te maken met partijen waarover ze geen rechtstreekse zeggenschap heeft. Natuurlijk letten 

Gedeputeerde Staten erop. In plaats van een korte termijn voor de indiening van een subsidieaanvraag 

wordt straks gehandeld volgens het principe ‘Wie het eerst komt, wie het eerst maalt’ en niet volgens het 

principe: we inventariseren eerst alle projecten en alleen de best scorende krijgt subsidie. Dat kan 

betekenen dat maatregelen die nu niet gesubsidieerd worden, straks wel subsidie ontvangen. Het geld dat 

bedoeld is voor verkeersveiligheid kan dan wellicht beter worden ingezet. Als het iets minder scoort, maar 

het draagt nog steeds bij aan verkeersveiligheid dan win je alsnog.  

 

De heer Heijnen (CDA) benadrukt dat er jaar op jaar een groot overschot is vanwege 

onderbesteding. Het is misschien iedere keer goed uit te leggen, maar het blijft zonde, want op 

deze manier wordt onvoldoende geïnvesteerd in zaken waarin geïnvesteerd zou moeten worden. 

 

Gedeputeerde Post maakte haar opmerking niet om de bijdrage van de heer Heijnen te bagatelliseren. Ze 

noemt als voorbeeld de bouwstop op het project Leeghwaterbrug. De provincie heeft maar een beperkte 

invloed op de factoren die leiden tot die bouwstop. Dit is slechts één voorbeeld, maar het gaat over een 

enorme hoeveelheid geld. Het gaat vaak om grote bedragen die over de jaargrens heen vallen. Uiteindelijk 

realiseren we onze doelen wel. Met de reserve ‘Uitgestelde intenties” is het uitdrukkelijk de bedoeling om 

het geld wel tot besteding te laten komen voor datgene waarvoor het geld oorspronkelijk bedoeld was. 

Voor een uitleg over de verschillen in de programma’s Groen en Water verwijst de gedeputeerde naar de 

toelichting onder de betreffende hoofdstukken Groen en Water. In het algemeen gaat het om een 

bijstelling van de onttrekking aan reserves in deze twee specifieke gevallen. Met concrete vragen zal de 

heer Leever zich moeten richten tot de betreffende portefeuillehouder. 

Datzelfde geldt voor mevrouw De Meij. Gedeputeerde Post raadt haar aan de kwestie aan te kaarten in de 

betreffende commissie.  

De gedeputeerde heeft kennisgenomen van de opmerking van de heer Yurdakul over de frequentie van 

begrotingswijzigingen. Zij kan hem daarin geen ongelijk geven 

 

De voorzitter constateert dat de voordracht als een hamerstuk kan worden doorgeleid naar Provinciale 

Staten. 

 


